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ODRŽAN SASTANAK S PREDSTAVNICIMA KAJIMA CORPORATION  

 
Državni tajnik za more i predsjednik Upravnog vijeća Lučke uprave Rijeka Branko Bačić, 
pomoćnik ministra kap. Mario Babić, ravnatelj riječke Lučke uprave dr.sc. Bojan Hlača i 
predstavnici Agencije za promicanje izvoza i ulaganja održali su danas u Ministarstvu 
mora, prometa i infrastrukture sastanak s predstavnicima japanske tvrtke Kajima 
Corporation u Hrvatskoj.  
 
Sastanak je održan zbog odluke Upravnog vijeća Lučke uprave Rijeka koje je na  
sjednici održanoj 29. siječnja ove godine prihvatilo prijedlog o pokretanju postupka 
raskida ugovora s tom tvrtkom o izgradnji 300 metara Zagrebačke obale, odnosno novog 
kontejnerskog terminala koji bi trebao biti sagrađen u okviru Rijeka Gateway projekta.  
 
Govoreći o razlozima raskida ugovora između Kajime i Lučke uprave Rijeka državni 
tajnik Bačić demantirao je tvrdnje prema kojima se ugovor raskida zbog nezadovoljstva 
radom japanskih izvođača radova. Upravno vijeće Lučke uprave Rijeka ovu je odluku 
donijelo jer visina novoprojektirane investicije premašuje planirani iznos projekta 
modernizacije riječke luke koji se financira zajmom Svjetske banke, uz jamstvo Vlade, a 
dijelom i iz državnog proračuna, pojasnio je Bačić.  
 
Novac koji je bio namijenjen za izgradnju Zagrebačke obale odmah će se uz suglasnost 
Svjetske banke prenamijeniti za dogradnju 300 metara nove obale na postojećem 
kontejnerskom terminalu na Brajdici koja bi mogla do 2013. godine prihvaćati stalno 
povećanje prometa. Do tada bi na Zagrebačkoj obali trebalo biti sanirano dno i završen 
novi terminal u duljini obale od 600 metara umjesto ranije predviđenih 300 m.  
 
Obje strane na sastanku su istaknule da su zainteresirane za nastavak suradnje vezano 
uz daljnja ulaganja japanskih tvrtki u Republici Hrvatskoj. Predstavnik Agencije za 
promicanje izvoza i ulaganja izrazio je zadovoljstvo spremnošću obiju strana, Lučke 
uprave Rijeka i Kajima Corporation, za sporazumni raskid ugovora zbog nepredviđenih 
problema na ovome projektu. Također, Agencija vjeruje da oni ni na koji način neće imati 
utjecaja na dolazak japanskih tvrtki u Hrvatsku koje su dobrodošle.  
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